

《七年级上册英语完形填空专项训练11（含答案解析）》

My name is Linda. I am 13. I have some good _1_. They are Mike, Jack and Kate. We are middle school students. Mike and Jack are in the same class._2_ are in Class Two Grade Seven. Kate and I _3_ in Class Three. This is Mr. Smith and _4_ is an English teacher. His _5_ name is Tom, so we also(也)_6_ him Tom.

This is our new classroom. In the classroom, you can see 50 desks and 50 chairs. They are _7_. I like the color because it is the color of the forest(森林). A blackboard, a clock and a map are on the wall. On a desk, you can see _8_ pencils. The red one is _9_. The blue one is Kate's. You _10_ Mike's and Jack's school things because this is Class Three!

1.A.parents B.students C.sisters D.friends

2.A.We B.You C.They D.Their

3.A.am B.is C.are D.be

4.A.he B.she C.it D.they

5.A.family B.first C.last D.second

6.A.ask B.find C.say D.call

7.A.red B.green C.yellow D.black

8.A.two B.three C.four D.five

9.A.mine B.hers C.his D.theirs

10.A.can see B.can look C.can ' t see D.can ' t look

答案及解析：

1. D.friends - 根据上下文，Linda提到的Mike, Jack和Kate应该是她的朋友。

2. C.They - 这里指代的是Mike和Jack，他们都在七年级二班，所以用they。

3. C.are - Kate和Linda是复数，所以用are。

4. A.he - Mr. Smith是男性，所以用he。

5. B.first- 此处指的是老师的名，即first name。
6. D.call - 根据上下文，大家也称呼他为Tom，所以用call。
7. B.green - 根据后文提到的森林的颜色，可以推断出是绿色。
8. B.three - 根据后文提到的三支铅笔，分别属于Linda, Kate和另一个朋友，所以是三支。
9. A.mine - 这里指的是Linda的铅笔，所以用mine。
10. C.can ' t see - 因为Mike和Jack不在三班，所以不能看到他们的东西，用can ' t see。

